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∆ΗΜΟΥ ΛΑΡΙΣΑΙΩΝ 
 

 
ΘΕΜΑ: Συζήτηση για τον Οικονοµικό Προϋπολογισµό ∆. Λαρισαίων έτους 2021. 
 
      Στη Λάρισα σήµερα 13 Οκτωβρίου 2020, ηµέρα Τρίτη και ώρα 19:00  η ∆ηµοτική Επιτροπή 
∆ιαβούλευσης του ∆ήµου Λαρισαίων συνήλθε σε δια τηλεδιάσκεψης συνεδρίαση, ύστερα από τη 
µε αρ.πρωτ 40173/5-10-2020 πρόσκληση του Προέδρου αυτής κ. ∆εληγιάννη ∆ηµητρίου, η οποία 
έγινε σύµφωνα µε τους ορισµούς του άρθρου 78 του Ν. 4555/2018. 
 
      'Ήταν δε παρόντες από τα µέλη της οι κ.κ: 1)∆εληγιάννης ∆ηµήτριος ως Πρόεδρος, 
2)Παπαγεωργίου Νίκος ως εκπρόσωπος του Τεχνικού Επιµελητηρίου, 3)Γιαννιού Άννα 
εκπρόσωπος του συλλόγου Ελλήνων Μηχανικών Πολεοδοµίας Χωροταξίας & Περιφερειακής 
Ανάπτυξης (ΣΕΜΠΧΠΑ), 4)Παπαδηµητρίου Κων/νος εκπρόσωπος του συλλόγου Αρχιτεκτόνων 
∆ιπλωµατούχων Ανώτατων Σχολών Λάρισας (Σ.Α.∆.Α.Σ) 5)Λιάγκουρα Ελένη  εκπρόσωπος του 
Εµπορικού Συλλόγου 6)Παναγούλης Χρήστος εκπρόσωπος του Γεωπονικού Συλλόγου Λάρισας, 
7)Βουλγαράκη Χρύσα, ∆ιευθύντρια του Γαλλικού Ινστιτούτου Λάρισας, 8) Νταβέλης Αχιλλέας, 
Πρόεδρος του Συνδέσµου Θεσσαλικών Επιχειρήσεων και Βιοµηχάνων (ΣΘΕΒ), 9)Παναγούλης 
Κων/νος εκπρόσωπος του Ινστιτούτου Εργασίας (ΙΝΕ/ ΓΣΕΕ), 10)Λιόβας ∆ηµήτριος εκπρόσωπος 
της Επιστηµονικής Ένωσης Προώθησης Εκπαιδευτικής Καινοτοµίας (Ε.Ε.Π.Ε.Κ.), 11)Τσιούρβα 
Όλγα, ∆ιευθύντρια του Οργανισµού απασχόλησης Εργατικού ∆υναµικού (ΟΑΕ∆), 12)Ξυνοπούλου 
Ελένη, εκπρόσωπος της Περιφερειακής ∆ιεύθυνσης Α/θµιας & Β/θµιας Εκπαίδευσης Θεσσαλίας, 
13)Γιουρούκης Αργύρης, εκπρόσωπος της Ένωσης Λειτουργών Μέσης Εκπαίδευσης Νοµού 
Λάρισας (ΕΛΜΕ) 14)Χάµου Μαρία εκπρόσωπος του Συλλόγου Εκπαιδευτικών Π.Ε. Λάρισας 
«ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΚΟΥΜΑΣ», 15)Κουφάκη Ειρήνη εκπρόσωπος του Κέντρου Πρόληψης 
«ΟΚΑΝΑ»,16) Καλούδη Εύη, εκπρόσωπος των Ενεργών Πολιτών Ν. Λάρισας, 17)Πάϊκος 
Στέφανος, εκπρόσωπος της Περιφερειακής Οµοσπονδίας ατόµων µε Αναπηρία Θεσσαλίας, 
18)Πάϊκος Στέφανος, ως εκπρόσωπος του Πανθεσσαλικού Συλλόγου Αναπήρων Πολιτών 19) 
Ραΐλη Μαρία εκπρόσωπος της Ελληνικής Εταιρείας Νόσου Alzheimer και Συναφών ∆ιαταραχών, 
20)Λιόλιος ∆ηµήτριος, ως εκπρόσωπος της ΚΟΙ.Σ.Π.Ε. Λάρισας «ΜΥΡΜΙ∆ΟΝΕΣ», 21)Μπέφας 
Ιωάννης εκπρόσωπος του Συλλόγου φίλων του Μουσείου Εθνικής Αντίστασης, 22)Καϊόγλου 
Ασπασία εκπρόσωπος του Συλλόγου Γονέων & Κηδεµόνων 21ου ∆ηµοτικού Λάρισας, 
23)Μπαµπαλή Πηνελόπη, ως εκπρόσωπος του Συλλόγου Γονέων και Κηδεµόνων του 5ου 
Γυµνασίου Λάρισας  και οι πολίτες 24)Γκουροµπίνος Αθανάσιος, 25)Ρεµπάπης Ευάγγελος, 
26)Τσολάκη Αικατερίνη, 26)Στέφος Χρήστος, και 27)Σδράλη Ελένη.  
 
      και δεν προσήλθαν εκπρόσωποι από:1)Επιµελητήριο Λάρισας, 2) Οικονοµικό Επιµελητήριο 
Ελλάδας, Περιφερειακό Τµήµα Θεσσαλίας, 3)Σύλλογος Πολιτικών Μηχ/κων Ελλάδος, Τοπικό 
Τµήµα Λάρισας, 4) Επιστηµονική Ένωση Τεχνολογικής Εκπαίδευσης Μηχανικών (ΕΕΤΕΜ), 5) 
Πανεπιστήµιο Θεσσαλίας, 6)Ιατρική Σχολή, 7)5η ΥΠΕ, 8)Ιατρικό Σύλλογο «Ο Ιπποκράτης», 
9)Οδοντιατρικό Σύλλογο, 10)Φαρµακευτικό Σύλλογο, 11)∆ικηγορικό Σύλλογο 12)Σύνδεσµο Νέων 
Επιχειρηµατιών (ΕΣΥΝΕ ΘΕΣΣΑΛΙΑΣ), 13)Ένωση Ξενοδόχων Ν.Λάρισας, 14)Ελληνικό Ερυθρό 
Σταυρό, 15)ΚΕΘΕΑ-ΕΞΟ∆ΟΣ, 16)Εφορεία Αρχαιοτήτων, 17)Ένωση Σωµατείων Πετοσφαίρισης 
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(ΕΣΠΕΚΕΛ), 18)Μες Αγ. Θωµά, 19)Σύλλογος Φίλων Πηνειού 20)∆ρυάς, Πολιτιστικός & 
Περιβαλλοντικός Σύλλογος και οι πολίτες  21)Βουλγαράκης Αθανάσιος, 22) Ραµιώτης Χρήστος 
23) Γκουζιώκας Απόστολος, 24)Περιστέρης Κων/νος, 25) ∆αβιώτης Φιλήµων, 26)Βουλγαρίδης 
∆ηµήτρης, 27)Σίµος Βασίλειος, 28)Μπλιούµη Θεοδώρα, και 29)Βογιατζής Ιωάννης. 

Επίσης παραβρέθηκαν, Αντιδήµαρχοι, Πρόεδροι των νοµικών προσώπων του δήµου, Πρόεδροι των 
συµβουλίων των Κοινοτήτων του δήµου, εκπρόσωποι των τοπικών οργανώσεων των πολιτικών 
κοµµάτων και επικεφαλής των δηµοτικών παρατάξεων που εκπροσωπούνται στο δηµοτικό 
συµβούλιο.  

Η Επιτροπή αφού βρέθηκε σε νόµιµη απαρτία εισέρχεται στη συζήτηση του θέµατος της ηµερήσιας 
διάταξης. 
 
Στην εισήγησή του ο Αντιδήµαρχος Οικονοµικών κ. Αδαµόπουλος Αθανάσιος, έκανε µια  
περιγραφή του προϋπολογισµού οικονοµικού έτους 2021 επισηµαίνοντας ότι ο ∆ήµος Λαρισαίων 
είναι ένας υγιής ∆ήµος που πληρώνει κανονικά τις υποχρεώσεις του. Όπως τόνισε ο 
προϋπολογισµός για το 2021 είναι περίπου 144.000.000 Ευρώ,  και πιστεύουµε ότι θα υλοποιηθεί 
παρόλο που το 2021 θα είναι µια δύσκολη οικονοµικά χρονιά, λόγω covid 2019, που έχει σαν 
αποτέλεσµα περισσότερα έξοδα για τους ∆ήµους και περισσότερες ανείσπρακτες εισφορές. 
Ο κ. Σούλτης Γεώργιος Αντιδήµαρχος Επιχειρησιακού Σχεδιασµού και Τεχνικών Έργων, 
αναφέρθηκε  στο Τεχνικό πρόγραµµα του ∆ήµου που είναι συνέχεια του προγράµµατος της 
προηγούµενης ∆ηµοτικής περιόδου. Χώρισε το πρόγραµµα σε 4 άξονες: 
-Αναβάθµιση ∆ηµόσιου Χώρου 
-Αναβάθµιση συνοικιών και χωριών 
-Προώθηση εµβληµατικών έργων στο ∆ήµο, έτσι ώστε να δώσουµε ταυτότητα στην πόλη. 
∆ίνουµε ιδιαίτερη σηµασία στο περιβάλλον, στην πράσινη ανάπτυξη, την ενεργειακή αναβάθµιση, 
και θωράκιση του δήµου από θέµατα κλιµατικής αλλαγής. 
Όπως τόνισε τα µεγάλα έργα που έχουν ξεκινήσει θα συνεχιστούν και αυτή τη χρονιά. 
Τέτοια έργα είναι: 
Ολοκλήρωση της µελέτης του ΣΒΑΚ, µελέτη προσβασιµότητας ΑΜΕΑ, ανάπλαση δρόµων, 
σύστηµα ελέγχου πεζόδροµων, σύστηµα ελεγχόµενης στάθµευσης, κατασκευή περιφερειακών 
parking και κυκλικών κόµβων, κτιριακά έργα, περιβαλλοντικά και έργα συντηρήσεων. 
Στη συνέχεια, τέθηκαν ερωτήσεις από τα µέλη της Επιτροπής κ.κ.1)κ.Παπαγεωργίου Νικόλαο,  
2)Ξυνοπούλου Ελένη 3)Πάϊκο Στέφανο και την Αντιπρόεδρο του ∆ιοικητικού Συµβουλίου της 
∆ΗΚΕΛ κ. Ραπτοτάσιου Ουρανία, οι οποίες είναι: 
-∆ιευκρινίσεις για το τι αφορούν κάποιοι συγκεκριµένοι κωδικοί. 
-Τι έγινε και που βρισκόµαστε στις επισκευές για τα σχολικά κτίρια. 
-Περιλαµβάνετε στα έργα µελέτη για πνευµατικό κέντρο στη Γιάννουλη; 
-Προβλέπετε η τοποθέτηση ηχητικών φαναριών; 
 
 
Στις παραπάνω ερωτήσεις δόθηκαν απαντήσεις από τους αρµόδιους αντιδηµάρχους και 
ακολούθησαν τοποθετήσεις -προτάσεις από τους κ.κ:  
 
1)Παπαδηµητρίου Κων/νο 2)Πάϊκο Στέφανο, 3)Παπαγεωργίου Νικόλαο 4)Καλούδη Εύη 5)Χάµου 
Μαρία 6)Ραϊλη Μαρία 7)Λιάγκουρα Ελένη 8)Τολίκα Μιχάλη και 9)Ρεµπάπη Ευάγγελο. 
 
Οι τοποθετήσεις αναφέρονταν στη: 
-∆ηµιουργία κέντρων ηµερήσιας φροντίδας και στέγης υποστηριζόµενης διαβίωσης. 
-∆ηµιουργία δηµόσιων τουαλετών 
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-Ηλεκτρονική υποστήριξη από το ∆ήµο στην εταιρία νόσου Alzhemer. 
-∆ιαγωνισµοί για όλα τα έργα 
-Φροντίδα αδέσποτων 
-Καλή σήµανση δρόµων 
-Φροντίδα πολιτιστικής κληρονοµιάς 
Απαντήσεις στις τοποθετήσεις δόθηκαν από τους αντιδηµάρχους, Αδαµόπουλο Αθανάσιο, Σούλτη 
Γεώργιο και Απρίλη Αγορίτσα. 
 
 
 
 

Το παρόν συντάχθηκε αναγνώσθηκε και αφού βεβαιώθηκε υπογράφεται όπως παρακάτω. 
 
 
 

Η ∆ΗΜΟΤΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ∆ΙΑΒΟΥΛΕΥΣΗΣ 
∆ΗΜΟΥ ΛΑΡΙΣΑΙΩΝ 
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